
 

                           
 

 
BEANTWOORDING RAADSVRAGEN 
 
 
Nummer  :   145-23 
 
Onderwerp  :   Haven-, kade- en liggelden 
 
Portefeuillehouder : B.J. ten Have 
 
Datum   : 5 december 2018 
 

 
Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 3 december 
2018) en beantwoording daarvan door het college van burgemeester en wethouders: 
 
 
Vraag  
Het college liet eerder weten zich te kunnen vinden in een verhoging van 10%, mede gezien het 
marktbeeld.  
a) Hoe komt het college dan vervolgens tot 14%?  
b) Wanneer komt het document voor het in dat verband toegezegde havenbeleid naar de Raad?  
c) Welke voorzieningen zouden in vergelijking met bv Hoorn ontbreken?  
d) Wat zijn de voornemens van het college voor de tarieven in de komende jaren, ook gezien het streven 

naar een sluitende begroting in 2020? 
 
Antwoord 

a) Deze vraag is eerder gesteld zie ook het document “ beantwoording vragen bezuiniging begroting” 

(vraag 26). De totale opbrengsten zijn met 10% verhoogd ten opzichte van de oorspronkelijke 

begroting waar al een inflatiecorrectie van 3,78% was voorzien. 

b) Het gemeentelijke havenbeleid staat op dit moment nog op de beleidsplanning voor het derde 

kwartaal van 2019.   

c) De inschatting is niet zozeer dat er voorzieningen ontbreken ten opzichte van omliggende havens, 

maar dat deze van een andere kwaliteit en kwantiteit zijn. Gedacht moet dan bijvoorbeeld worden aan 

watertappunten, stroompunten en sanitaire voorzieningen. 

d) De begroting 2020 ev is sluitend. Het voornemen is dan ook vooralsnog niet om de tarieven meer te 

laten stijgen dan met de inflatiecorrectie. 


